



FORMULES DE VISIBILITE FORUM DE YAOUNDE 22/25 FEVRIER 2022

A RETOURNER AVANT LE
31 OCTOBRE 2021

"L'INDUSTRIALISATION DE L'AFRIQUE, UNE CLÉ DE L'ÉMERGENCE DU CONTINENT"

Cette fiche dûment renseignée, datée, signée et cachetée, A VALEUR DE BON DE COMMANDE. Elle doit être retournée à l'Organisateur pour recevoir une facture à régler intégralement. La monnaie de référence est l'Euro (€).

plus d'information sur <http://www.forumyaounde.cm>

English version other side ►

INFORMATION DE L'ENTREPRISE

Entreprise / Institution : _____

Secteur d'activité : _____

Personne ressource : _____

Fonction : _____

E-mail : _____

Téléphone : _____

Ville : _____

Pays : _____

L'AUDIENCE DU FORUM

Le Forum de Yaoundé organisé autour du thème du Salon PROMOTE 2022, "L'Industrialisation de l'Afrique, une clé de l'émergence du Continent", du 22 au 25 février 2022, au Palais des Congrès, a pour finalité de contribuer à la promotion de l'industrialisation de l'Afrique à travers une plateforme de séquences de haut niveau adressant des problématiques spécifiques et pragmatiques.

Le Forum de Yaoundé cible deux profils d'audience : d'une part, en ligne, la plus dense, se recrutant principalement en Afrique mais aussi au-delà du continent, et, d'autre part, en présentiel, constituée des exposants attendus au Salon PROMOTE 2022 et des professionnels intéressés par le sujet (industriels et chefs d'entreprises, représentants d'administrations et d'organisations internationales et autres personnalités ressources).

L'audience globale du Forum de Yaoundé représente ainsi une cible de choix.

Des conditions préférentielles sont offertes, ci-dessous, pour toucher cette cible pendant et après le Forum de Yaoundé.

NB/ Le pré-programme du Forum de Yaoundé est consultable / disponible sur le site www.forumyaounde.cm ou www.salonpromote.org

LES FORMULES DE VISIBILITE

VISIBILITE EN LIGNE



Votre visibilité unique sur l'arrière plan de la page de diffusion du Forum en ligne (voir exemple ci-contre).

3 000 000 F.CFA / 4 500 EUR



Votre visibilité partagée sur l'arrière plan de la page de diffusion du Forum en ligne (voir exemple ci-contre)

1 500 000 F.CFA / 2 300 EUR

VISIBILITE EN PRESENTIEL

VISIBILITE DANS LA SALLE DU FORUM



Votre visibilité dans la salle du FORUM, Diffusion de votre spot et de vos annonces sur l'écran entre les séquences entre les séquences complétée de supports hors média (roll-up, flying miles banner, etc...)

1 500 000 F.CFA / 2 300 EUR

AUTRES FORMES DE VISIBILITE

Atelier en salle (demi-journée) : 1 intervention dans la séquence, Visibilité dans la salle de Conférence, Diffusion en direct de la conférence (zoom, twitter, facebook et youtube); Insertion au programme du forum et du salon	2 500 000 FCFA / 3 800 EUR <input type="checkbox"/>
insertion brochures dans les sacs de conférence (A4/A5)	500 000 FCFA / 760 EUR <input type="checkbox"/>
Logo sur les affiches, banderoles outdoor	1 000 000 FCFA / 1 500 EUR <input type="checkbox"/>
Logo sur photocall, oriflammes géants indoor	600 000 FCFA / 900 EUR <input type="checkbox"/>
Logo sur carton d'invitation	500 000 FCFA / 760 EUR <input type="checkbox"/>
1 page d'insertion dans Catalogue Officiel de PROMOTE	2 500 000 FCFA / 3 800 EUR <input type="checkbox"/>
Logo sur la page de remerciements dans les médias partenaires	500 000 FCFA / 900 EUR <input type="checkbox"/>

Dès réception de ce document, vous recevrez une facture correspondante dont le règlement intégral confirmera votre participation. Merci de votre collaboration.

DATE

LIEU

NOM / SIGNATURE / CACHET



19 - 27 FEBRUARY, 2022
CONFERENCE CENTRE
YAOUNDE - CAMEROON

VISIBILITY FORMULAS

TO RETURN BEFORE
OCTOBER 31, 2021

THE YAOUNDE FORUM FEBRUARY 22 TO 25, 2022

"THE INDUSTRIALIZATION OF AFRICA, ONE KEY TO THE EMERGENCE OF THE CONTINENT"

This form duly completed, dated, signed and stamped, is a PURCHASE ORDER. It must be returned to the Organizer in order to receive an invoice to be paid in full. The reference currency is Euro (€).

more information on <http://www.forumyaounde.cm>

Version française au verso ►

COMPANY INFORMATION

Company / Institution : _____

Activity area : _____

Representative : _____

Function : _____

Email : _____

Phone : _____

City : _____

Country : _____

THE FORUM AUDIENCE

The Yaoundé Forum organized on the theme of the PROMOTE 2022 Exhibition, **"The Industrialization of Africa, a key to the emergence of the Continent"**, from the 22nd to the 25th of february 2022, at the Palais des Congrès, aims to contribute to the promotion of the industrialization of Africa through a platform of high level sequences addressing specific and pragmatic issues.

The Yaoundé Forum targets two audience profiles: on the first hand, online, the densest, recruiting mainly in Africa but also beyond the continent, and, on the other hand, face-to-face, made up of expected exhibitors, at the PROMOTE 2022 Exhibition and professionals interested in the subject (manufacturers and business leaders, representatives of administrations and international organizations and other resource persons).

The global audience of the Yaoundé Forum thus represents a prime target.
Preferential conditions are offered below to reach this target during and after the Yaoundé Forum.

NB / The Yaoundé Forum pre-program can be viewed / available on the site www.forumyaounde.cm or www.salonpromote.org

VISIBILITY FORMULAS

ONLINE VISIBILITY



Your unique visibility on the background of the online Forum distribution page (see example opposite).

3 000 000 CFAF / 4 500 EUR



Your shared visibility in the background of the online Forum distribution page (see example opposite)

1 500 000 CFAF / 2 300 EUR

PRESENTIAL VISIBILITY

VISIBILITY IN THE FORUM ROOM



Your visibility in the FORUM room, Broadcasting of your spot and your announcements on the screen between the sequences between the sequences supplemented with non-media supports (roll-up, flying miles banner, etc.)

1 500 000 CFAF / 2 300 EUR

OTHER FORMS OF VISIBILITY

Indoor workshop (half-day): 1 intervention in the sequence, Visibility in the conference room, Direct broadcast of the conference (zoom, twitter, facebook and youtube); Insertion into the forum and exhibition program.	2 500 000 CFAF / 3 800 EUR	<input type="checkbox"/>
Insert brochures in conference bags (A4 / A5)	500 000 CFAF / 760 EUR	<input type="checkbox"/>
Logo on posters, outdoor banners	1 000 000 CFAF / 1 500 EUR	<input type="checkbox"/>
Logo on photocall, giant indoor banners	600 000 CFAF / 900 EUR	<input type="checkbox"/>
Logo on invitation card	500 000 CFAF / 760 EUR	<input type="checkbox"/>
1 page insertion in the Official PROMOTE Catalog	2 500 000 CFAF / 3 800 EUR	<input type="checkbox"/>
Logo on the thank you page in partner media	500 000 CFAF / 900 EUR	<input type="checkbox"/>

Upon receipt of this document, you will receive a corresponding invoice, the full payment of which will confirm your participation. Thank you for your collaboration.

DATE

VENUE

NAME / SIGNATURE / STAMP